
 

                                                                                                                         

 

 

                                                                                  
 

 

    GREIPSTAD FOTBALL 

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV 

 

Til stede:  

Kristin Nygård Schau 

Jan Eikså  

Christian Mortensen 

Kjetil Skistad 

Hege Nygård  

Heidi Lindalen 

 

 

Meldt forfall: 

Steffen Aarhus Nilsen 

Irma Fakic 

 

 

                                                                                                                                  

Referatført: 

Nodeland – 02.05.19 

Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball 

Dato: 13.03.2019 
    

Nr. Sak Ansvar 

 Godkjenning av referat Kristin 

 Ingen kommentarer til referatet da det ble sendt ut til godkjenning av 

styremedlemmer.  

 

01/19 Gjennomgang av årshjul Kristin 

10.04.19: 

- Søke kommunen om treningstider for vinter. Søknadsfrist er 01.05.19. Aina tar ansvar for dette.  

- Starte planlegging av høst -samling med trenere og styret. Dette tas opp som sak på styremøte i mai.  

  

02/19 Gjennomgang av status økonomi  Kristin 

10.04.19: 

Heidi tar ansvar for å lage en redegjørelse til styremøte i mai med status økonomi og budsjett slik at vi kan 

se hvordan vi ligger ann i forhold til budsjett.  

 

03/19 Gjennomgang av arbeidsoppgaver fra forrige styremøte Kristin 

 

11/19 Status restanse/orientering etter forrige møte:  Kristin 

10.04.19: 

- Sak 10/19: Forberedelser til gjennomføring av 17 mai: Kjetil og Heidi orienterte styret om at planleggingen av 17 mai 

gjennomføringen er i rute. Det er sendt ut oversikt over dugnadsarbeidet til de ulike foreldrekontaktene. Det mangler en 

del premier til de ulike aktivitetene, så Kjetil og Heidi vil utfordre foreldrekontaktene og styremedlemmene til å 

kontakte sitt nettverk for å høre om noen har ulike produkter som man kan ha som premier på 17 mai.   

- Sak 16/19: Planlegging av kick off: Kjetil, Hege og Kristin orienterte styret om planleggingen av Kick off. Forslag til 

program ble gjennomgått og styret var enige i selve programmet. Dette distribueres derfor ut til foreldrekontakter og 

trenere, samt legges ut på facebook og på nettsiden til Greipstad fotball.  
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- Sak 23/19: Sportsplan-innspill mottatt: Styret mottok innspill til sportsplanen fra tre av trenerne. Innspillene ble 

gjennomgått på styremøtet og utkast til sportsplan ble justert i forhold til de avgjørelser som styret tok.  Kristin sender ut 

en mail til de tre som kom med innspill der de var en tilbakemelding i forhold til de innspill de kom med. Utkast til 

sportsplan sendes nå ut på høring til hovedstyret i Greipstad Idrettslag, foreldrekontakter og legges ut på nettside og på 

facebook side slik at de som ønsker det kan komme med innspill innen 01.05.19.  

- Sak 24/19: Samarbeid med håndball: Styret i Greipstad fotball inviterte styret i Greipstad håndball til å delta på deler 

av styremøtet. Det deltok 5 styremedlemmer fra styret i håndballen. Møtedeltakerne diskuterte hvilke områder det 

burde være et bedre samarbeid på. Styrene diskuterer disse punktene på egen styremøter og så kalles det inn til felles 

styremøte i høst. Målet er at det er enighet om og utarbeides et ferdig sluttprodukt i forhold til samarbeidsområder innen 

desember 2019.  

25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester Kristin 

10.04.19:  

- Benker utenfor ny kiosk: Greipstad fotball har fått 20 000 kr fra Søgne og Greipstad sparebank som det 

ble søkt om i mars 2019. Øystein tar ansvar for handle inn benker for disse midlene.  

- Maling av to rom på klubbhuset: Styret besluttet å tilby seniorlaget 15 000 kroner for å male tak og 

vegger på det lille rommet med sofaer og det rommet som det er tv på og som benyttes oftest ved utleie av 

klubbhuset. Kristin sjekker ut med hovedstyret om det er mulig at de betaler for malingen. Kristin kontakter 

hovedtrener for seniorlaget og gir dem tilbudet.  

- Resultat tavle: Kristin og Kjetil har undersøkt ulike priser på resultattavle til den nye hovedbanen. Det 

finnes ulike varianter til ulike priser. Flere styremedlemmer stiller spørsmålstegn ved om en slik 

resultattavle kommer til å bli brukt og om det i det hele tatt er behov for en slik tavle? Styret beslutter å 

avvente litt med innkjøp av slik tavle. 

- Innbytterbenker: Steffen har undersøkt priser og varianter på innbytterbenker. Styremedlemmene kom 

ikke til enighet om det var noen av disse alternativene som styret skal gå til innkjøp av. Styret er opptatt av 

at benkene må være på hjul og flyttbare, samt at de er solide slik at de ikke raskt blir ødelagt av hærverk.  

- Diverse utstyr til klubbhuset: Kristin og Hege gjør litt innkjøp til klubbhuset slik at det blir enda mer 

utleievennlig.  

 

   

 

   

 

   

 

 Eventuelt  

 

 

 Oppfølgingssaker:  

10/19 Forberedelser til gjennomføring av 17 mai Kjetil/Heidijkk

etil/Heidi 

16/19 Planlegging av kick off  

23/19 Sportsplan  

24/19  Samarbeid med håndballen   

25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester  
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Referent: Kristin Nygård Schau  
*se neste side for avsluttede 

 

Neste styremøte: 08.05.2019 kl 19.30-22.00 

 

Avsluttede/ferdig behandlede saker:  

Sak 

nr. 

Sak Ansvar Avsluttet 

00/19 Godkjenning av referat Kristin  

01/19 Gjennomgang av årshjul Kristin   

02/19 Gjennomgang av status økonomi Heidi  

03/19 Gjennomgang av arbeidsoppgaver fra forrige styremøte Kristin  

04/19 Signering av taushetspliktskjema for styremedlemmer Kristin 16.01.19 

05/19 Fremtidige styremøter (dato, klokkeslett og intervall) Kristin 16.01.19 

06/19 Gjennomgang og fordeling av arbeidsoppgaver under hvert verv Kristin 16.01.19 

07/19 Evaluering av Kiwi cup Kristin  16.01.19 

08/19 Trener seniorlag 2019 Jan 13.02.19 

09/19 Planlegging av trenersamling i januar/februar Kristin 13.02.19 

10/19 Forberedelser til 17 mai arrangement Heidi/Kjetil  

11/19 Oppfølgingssaker fra forrige møte /orientering etter forrige møte  
Kristin  

 

12/19 Gjennomgang av årshjul Kristin  

13/19 Søknad om stipend- ung trener Kristin 13.02.19 

14/19 Diverse søknader om midler til klubben Kristin 13.02.19 

15/19 Forprosjekt hall Steffen 13.02.19 

16/19 Planlegging av kick off 2019 Kristin  

17/19 Vurdering av innkjøp av 3er baner Kristin 13.02.19 

18/19 Bruk av økonomiske midler til lagkasser Kristin 13.02.19 

19/19 Innspill sendt inn fra Ole K. Skomedal Kristin 13.03.19 

20/19 Orientering til styret fra foreldrekontakter Kristin/Hege 13.03.19 

21/19 Tilbud til keepere Jan 13.03.19 

22/19 Forslag om å lage «staller» langs den nye banen Steffen 10.04.19 

23/19 Sportsplan Jan  

24/19 Samarbeid med håndballen Kristin  

25/19 Diverse innkjøp av varer og tjenester  Kristin   

26/19    

27/19    

28/19    

29/19    

30/19    

31/19    

32/19    

33/19    

34/19    

35/19    

36/19    

37/19    

38/19    

39/19    

40/19    

41/19    
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42/19    

43/19    

44/19    

 

 

 


